



WINDSURFING ASSOCIATION
OF HONG KONG, CHINA (Incorporated with Limited Liability)

中國香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH,
50 KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG.
Tel: 2504 8255 Fax: 2577 7529 E-mail: wahk@windsurfing.org.hk

The Windsurfing Association of Hong Kong, China (WAHK) is the National Sports Association of Hong Kong, China responsible for the promotion of the sport of windsurfing in Hong Kong. We are now inviting suitable candidate for the following vacancy.

Part-time National Youth Squad (Pre-Squad) Coach

(2 months contract)

Responsibility

Reporting to the Senior Sports Executive, you are responsible for the following duties:

- To foster an environment conducive to athlete growth by offering guidance, encouragement, motivation support throughout their journey in the sport;
- To coordinate, design, and implement training programmes according to the aims of the National Youth Squad while monitoring the progress of each individual accordingly;
- To implement structured daily training sessions focusing on technique, tactics, theory, physical conditioning, and mental preparation;
- To provide expert instruction on all aspects of windfoiling techniques including body positioning, board control, sail handling skills, maneuvers, equipment tuning and racing strategies etc;
- To assist each team member in adapting and transitioning to the training environment of the National Youth Squad;
- To arrange training schedules for each athlete and keep accurate records of every training session;
- To work collaboratively with the supervisor, National Coach, WAHK Staff, and other stakeholders within the development program;
- To maintain open communication with parents/guardians regarding their children's progress and development; and
- Perform any other appropriate duties as assigned by the supervisor.

Preferred Qualifications:

- Holder of WAHK Basic Instructor Certificate;
- Holder of Pleasure vessel operator license grade 2;
- A minimum of 2 years' full-time coaching experience in National Squad;
- A minimum of 5 years' racing experience in local or international windsurfing competitions;
- Holder of WAHK Windfoil Endorsement Training programme Certificate will be an added advantage;
- Excellent communication and interpersonal skills; and
- Awareness/ knowledge of Child Protection in sport and equal opportunity issues in the context of Hong Kong are an added advantage.

Interested individuals should submit the application via [Online form](#) on or before **23 January 2024**. Applicants who do not receive invitation for interview by 1 February 2024 will be considered unsuccessful.

(All information provided will only be collected will be used for recruitment related purposes.)



WINDSURFING ASSOCIATION
OF HONG KONG, CHINA (Incorporated with Limited Liability)

中國香港滑浪風帆會

ROOM 1001, OLYMPIC HOUSE, 1 STADIUM PATH,
50 KON PO, CAUSEWAY BAY, HONG KONG.
Tel: 2504 8255 Fax: 2577 7529 E-mail: wahk@windsurfing.org.hk

中國香港滑浪風帆會（WAHK）是負責在香港推廣滑浪風帆運動的本地體育總會。我們現正招聘合適的候選人填補以下職缺。

兼職香港青少年代表隊(預備隊)教練

(2 個月合約)

主要職責:

向高級體育幹事匯報，其職責詳列如下:

- 通過提供指導、鼓勵和支持，營造有利於運動員成長的環境;
- 根據香港青少年代表隊訂立的目標，協調、設計和執行訓練計劃，並相應地監測他/她們的進展情況;
- 執行日常訓練，包括技術、戰術、理論、體能調整和心理準備上;
- 對水翼滑浪風帆技巧的各個方面提供專業指導，包括身體姿勢掌握、帆板操控技巧、動作以及器材調整和比賽策略等;
- 協助每位隊員適應和過渡香港青少年代表隊的訓練環境;
- 為每位運動員安排訓練時間表並準確記錄每次訓練活動內容等資料;
- 與主管、香港隊教練、WAHK 職員以及訓練計劃中其他持份者保持良好溝通合作;
- 與家長/監護人保持良好的溝通，協助家長/監護人了解他/她們孩子的進展和發展情況;及
- 履行由主管所指派的任何適當工作。

職位要求:

- 持有 WAHK 初級教練證書;
- 持有遊樂船隻二級操作人證明書 ;
- 擁有至少 2 年的在香港代表隊全職任教的經驗;
- 在本地或國際滑浪風帆比賽具有至少 5 年的比賽經驗;\
- 持有 WAHK 水翼滑浪風帆認可訓練計劃證書者優先考慮;
- 良好的溝通和人際交往能力; 及
- 認識香港保護兒童及平等機會政策為佳。

本職位以合約形式聘請。有意應徵者應在 **2024 年 1 月 23 日**或之前透過[網上表格](#)提交申請。如申請人於 2024 年 2 月 1 日前未獲安排面試，即其應徵不獲考慮。

(申請人所提供的資料將會保密處理，並只用作招聘工作及其他與僱用有關的事宜上。)